
Banyoles planta cara a la invasi� de gavians

Els falcons i les �ligues fan disminuir en un 80% la pres�ncia d'aquelles aus a l'estany

La presentaci坦 dels resultats de la campanya, amb

Jordi Bosch i l'audiovisual que es va projectar. Foto:

EL PUNT AVUI.

La campanya per foragitar els gavians a la zona de l'estany de

Banyoles, feta a base d'atiar-hi falcons i �ligues per espantar-los,

ha estat positiva, segons les primeres impressions, f ins al punt que

el nombre d'aquelles aus Ðcalcula l'AjuntamentÐ ha disminu�t en un

80%. No obstant, no es disposa de xifres absolutes, encara que es

t� const�ncia que en determinades �poques de l'any se n'hi han

comptat m�s de 2.000 exemplars, una xifra que justif ica la

preocupaci� que hi ha a la ciutat per les mol�sties que ocasionen,

sobretot perqu� embruten molt. Aquesta campanya ha tingut lloc

els �ltims mesos gr�cies a un conveni entre l'Ag�ncia Catalana de

Residus, els consells del Pla de l'Estany i de la Garrotxa (s'ha

treballat als abocadors de Puigpalter i Beuda, respectivament) i l'Ajuntament de Banyoles. El regidor banyol� de

Medi Ambient, Jordi Bosch Barraca, en fer balan� de la campanya, va admetre ahir que �s impossible eradicar

els gavians i que al m�xim que es pot aspirar �s fer-los marxar a un altre lloc. ÒNom�s se solucionar� el

problema quan hi hagi una acci� a nivell de tot el pa�sÓ, va assenyalar. Igualment, es compta que tornaran al cap

d'un temps, per� es conf ia que cada cop ho facin en menys quantitat.
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